
 
 

 

Vedení obce vás zve na setkání občanů, kde budeme diskutovat o 

jednotlivých otázkách týkající se blížícího referenda. 

 

MÁTE MOŽNOST SE ZEPTAT NA OTÁZKY, KTERÉ VÁS ZAJÍMAJÍ 

 

 

Hostem tohoto setkání bude také Tomáš Feřtek, který je uznávaným 

odborníkem v oblasti školství a vzdělávání. Předseda správní rady organizace 

EDUin zabývající se problematikami vzdělávacích politik v ČR.  

Seznámí nás s tím: 

• Jak jsou vypočítávány příjmy obce Okna z rozpočtového určení daní?  

• Jak je rozpočet obce ovlivněn přítomností základní školy? 

• Proč je obec Okna jednou z nejbohatších malých obcí v ČR, a vydrží to tak 

i nadále?  

• Co se v těchto ohledech může změnit po referendu?  

OBECNÍ ÚŘAD V OKNECH


